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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1135 Statens ansvar för fungerande internetuppkoppling i 
kollektivtrafik

Digitaliseringen skapar nya möjligheter för resenärerna. Förhoppningsvis kan 
nya applikationer göra biljetter och reseplanering än smidigare. Det är viktigt 
att göra resandet i kollektivtrafiken trevligt och inbjudande. Man ska kunna 
arbeta eller bara uppleva resan som bekväm. Att fler kan och vill ställa bilen 
genom bra alternativ är viktigt för hållbarheten och för att minska trängseln. 

Ett exempel på detta är Stockholms län, där det varje dag görs ca 300 000 resor 
med pendeltåg i Stockholmsregionen. Pendeltågstrafiken har dock drabbats av 
störningar. I den del av infrastrukturen där staten har ansvaret för spår och 
tunnlar finns på olika håll driftsstörningar vad gäller internetuppkoppling. Det 
leder till att resenären som har reseapplikationer förlorar kontakten med nätet. 
Man hindras från att arbeta på resan. Studerande kan inte legitimera sig när 
applikationen inte är aktiv och riskerar då tilläggsavgift. 

För resenärens egen reseplanering kan det också vara viktigt att få kontakt med 
nätet, och de störningar som finns i dag begränsar möjligheterna till detta. 
Staten har möjlighet att bidra till att digitaliseringen kommer resenärer till del. 
Statens verk och myndigheter kan minska hinder, och de borde bidra till att 
åtgärda problem som även drabbar resenärer i en storstadsregion. 

Därför vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth följande:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit eller avser att vidta för att resenärer ska 
garanteras fungerande internetuppkoppling i kollektivtrafiken? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-04
Besvaras senast
2018-04-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


